
Om meer licht te werpen op de inhoud van de functie vertelt 
Frekemei Terpstra over haar ervaringen als lid van de 
Registratiecommissie.  

“Ik ben 3 jaar lid geweest van de Registratiecommissie. Als zelfstandig dramatherapeut had 

ik vanuit mijn betrokkenheid met vaktherapie in Nederland behoefte aan meer invloed en 

inbreng daarop. Zowel vanuit mijn eigen situatie als zzp-er, als vanuit het grote 

maatschappelijke geheel. Zélf daar een bijdrage aan leveren leek mij de beste weg 

daartoe. Mijn verwachtingen zijn meer dan uitgekomen: het werk in de registratiecommissie 

was en is een inspiratie voor mijn eigen praktijk. Door te zien hoe anderen hun praktijk 

inrichten, toetste ik dat automatisch aan hoe ik dat zelf doe en dat scherpte me in mijn eigen 

werksituatie. Daarnaast voelde ik mij als éénpitter gesteund in mijn eigen professionaliteit 

door het contact met andere vaktherapeuten. Het werk in de registratiecommissie heeft mij 

ook meer inzicht gegeven in de processen die op de achtergrond spelen rond vaktherapie en 

hoe deze te beïnvloeden zijn. Van dichtbij zie ik dat het register daar een bijdrage aan levert 

en daarmee aan de professionalisering van ons vak. Daar aan mee te werken voelt goed!” 


